
Protokół z dnia 03.04.2019

ze spotkania sprawozdawczego za rok 2018 zorganizowanego w Szkole Podstawowej nr 61.

W posiedzeniu  udział  wzięli  przedstawiciele  Rady Osiedla  Nowe Miasto,  przedstawiciele
ZDiTM i WGK, przedstawiciele Straży Miejskiej i Policji oraz mieszkańcy osiedla.

Na spotkanie nie przybył żaden z zaproszonych Radnych Miasta z okręgu II.

Po przywitaniu i przedstawieniu gości, Przewodnicząca Rady Osiedla omówiła działalność
Rady za 2018 rok oraz przedstawiła zamierzenia i plany Rady na rok 2019. Pokrótce również
Pan  Paweł  Adamczyk  -  dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  oraz  Pan  Sebastian
Fritch -  z-ca dyrektora Zarządu Dróg i  Transportu  Miejskiego opowiedzieli  o  bieżących  i
planowanych  inwestycjach  i  pracach  na  naszym  osiedlu.  Następnie  głos  został  oddany
mieszkańcom. Tematy, które były poruszane to:

-  brak bezpieczeństwa pieszych przechodzących na przejściach dla pieszych przez ulicę
Kolumba,

- podrzucenie śmieci i oddawanie moczu przez kierowców i pasażerów komercyjnych linii
autobusowych na podwórku przy budynku Kolumba 3,

- brak skuteczności działań  Policji  w stosunku do osób spożywających alkohol w obrębie
sklepu Lewiatan przy ul. 3-go Maja

- parkowanie wzdłuż zakrętu przy ul. Czarnieckiego,

- parkowanie w weekendy przy ul. Czarnieckiego na odcinku przy dworcu, oraz zakłócanie
ciszy nocnej i porządku przez osoby wracające z nocnych lokali,

- plany dotyczące placu Zawiszy Czarnego.

Część  z  tych  zgłoszeń  została  omówiona  przez  zaproszonych  przedstawicieli  Straży
Miejskiej,  Policji  a także ZDiTM i  WGK. Pozostałe  tematy będą  sukcesywnie  wyjaśniane
przez  Radę  Osiedla  w  odpowiednich  wydziałach  Urzędu  Miasta  oraz  jednostkach
podległych.

Na tym posiedzenie zamknięto i sporządzono protokół.

Protokołował: Przewodniczący RO


